

MEDIENMITTEILUNG

Kreuzlingen, 12. Juli 2018

wee.com AG – Ordentliche Generalversammlung 2018 genehmigt die Anträge des Verwaltungsrats

An der heutigen ordentlichen Generalversammlung der wee.com AG (Ticker MLWEE; ISIN CH0309050059) wurde den Anträgen des Verwaltungsrats zugestimmt. Insgesamt waren 81.67 % der ausgegebenen Aktien an der Generalversammlung vertreten. Persönlich teilnehmende Aktionäre und Dritte vertraten 589'859'731 Aktienstimmen.

Der Jahresbericht und die Jahresrechnung 2017 wurden genehmigt und die Generalversammlung stimmte dem Vortrag des Bilanzergebnisses auf neue Rechnung zu.

Die Aktionäre haben Michael Wild als Mitglied des Verwaltungsrats wiedergewählt. Zudem wurde Dr. Leo Thomas Schrutt als neues Mitglied in den Verwaltungsrat für eine Amtszeit von einem Jahr gewählt.

Die Generalversammlung genehmigte ausserdem die Änderung der Firma in Swiss Fintec Invest AG. Des Weiteren beschloss die Generalversammlung die Schaffung von bedingtem Kapital wie vom Verwaltungsrat beantragt.

Es konnte noch keine Revisionsstelle bestimmt werden. Die Gesellschaft wird jedoch so rasch wie möglich, anlässlich einer ausserordentlichen Generalversammlung, eine Revisionsstelle zur Wahl beantragen.

Kontaktperson

Dr. Leo Thomas Schrutt
Swiss Fintec Invest AG (vormals wee.com AG)
Burgstrasse 8, CH-8280 Kreuzlingen
Telefon: +41 71 888 32 88

WEE.COM AG

PRESS RELEASE

Kreuzlingen, 12. July 2018

wee.com AG - Ordinary General Meeting 2018 approves the proposals of the Board of Directors

At today's Annual General Meeting of wee.com AG (Ticker MLWEE, ISIN CH0309050059), the proposals of the Board of Directors were approved. In total, 81.67 % of the issued shares were represented at the Annual General Meeting. Shareholders who personally attended the Meeting and shareholder representatives represented 589'859'731 voting rights.

The Annual Report and the Financial Statements for 2017 have been approved, and the General Meeting approved to carry forward the net result.

The shareholders re-elected Michael Wild as a member of the Board of Directors. In addition, Dr Leo Thomas Schruttt was elected as a new member of the Board of Directors for a one-year term.

The General Meeting also approved the change of the company to Swiss Fintec Invest AG. Furthermore, the Annual General Meeting decided to create conditional capital as requested by the Board of Directors.

No statutory auditors could be appointed yet. However, at an Extraordinary General Meeting, which should be held as soon as possible, the Company will propose the election of a statutory auditor.

Contact

Dr Leo Thomas Schruttt
Swiss Fintec Invest AG (formerly wee.com AG)
Burgstrasse 8, CH-8280 Kreuzlingen
Phone: +41 71 888 32 88